



CACA ECS Bi-Weekly Newsletter
PO Box 831, Edison, NJ 08818
www.edisonchineseschool.org
6/2/2021

各位家長，您好，

和愛迪生學區聯繫後，學校目前預計在九月回復到校上課的模式，所以也開始各項文化課的預註冊，請大家把握預註冊的時間喔。

今年的暑期班比去年更豐富了！請大家告訴大家！預計開設的課程有：

- CSL 1 & 2
- 初級實用生活對話
- Heritage Chinese 1 & 2
- Learning Chinese through Songs & Stories 1 & 2
- AP Chinese (繁中/簡中)
- Math Olympiad for Beginners
- English Writing 1, 2 & 3
- Paper Clay
- Fun Drawing
- Fun Craft 1 & 2
- Taekwondo
- Zumba 1, 2 & 3

詳情請參閱學校網站及附件中的暑期班課表。

下學年與暑期班預註冊

兩項註冊將主要以親自註冊的方式進行，但是也可以用電郵寄送註冊單，目前規劃在5/22和6/5上午十時至十一時在John Adams Middle School (中文學校場地) 外設置桌椅進行註冊事宜，請各位家長把握機會。進一步細節可參閱學校網站與附件。

李僑章

愛迪生中文學校校長

Dear ECS families,

Per communication with the Edison District, ECS is currently planning to resume in-person classes starting in September. Therefore, we also open the registration for cultural classes. Please take the advantage of the pre-registration discount before it is too late!

There are many more courses offered in this year's summer program. Here is a list of classes for you to consider:

- CSL 1 & 2
- Easy & Fun Conversation in Chinese
- Heritage Chinese 1 & 2
- Learning Chinese through Songs & Stories 1 & 2
- AP Chinese (Traditional Chinese/Simplified Chinese)
- Math Olympiad for Beginners
- English Writing 1, 2 & 3
- Paper Clay
- Fun Drawing
- Fun Craft 1 & 2
- Taekwondo
- Zumba 1, 2 & 3

Please refer to school web site and the attachment for more details.

Pre-Registration for The Next Year and Summer Program

Between 10 to 11 AM on 5/22 and 6/5, tables and chairs will be set outside of John Adams Middle School (Where ECS is) for the pre-registration for the next year and summer program. You can still send the registration forms through email. For more information, please refer to the school website and attachments.

Chiao-Wei Lee
Principal, Edison Chinese School